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關於品種

品飲紀錄

產品分析

顏色￨
香氣￨

口感￨

總結￨ 

酒精￨ 14.5%   總酸度￨ 5.8 g/L
殘糖￨0.7 g/L      pH值￨ 3.64

區域精選代表了公認的卓越葡萄園和品種組合。
動機是品質，結果是從特定的葡萄園手工釀製的葡萄酒種類繁多，為您帶來每個生長地區的最佳葡萄酒。

古老的品種； Negroamaro與意大利南部的Puglia地區已有1500多年的歷史了。以強烈深色的葡萄而聞名，該名稱的希臘語和拉丁語翻譯字面意思是「黑色中最黑的」。 Negroamaro在溫暖的氣候中壯成長，是一個晚熟品種，非常適合Barossa產區。4月10日收成後，將水果在小型不銹鋼敞口發酵罐中發酵。果汁在皮膚上放置了九天，每天多次泵送，然後轉移到第三批法國橡木豬頭中熟化八個月。該品種是每年要發酵的最後一批包裹，這意味著該水果的成熟期延長，可以產生出色的風味。

深墨黑色，帶有銀色邊框
複雜的芳香氣息，帶有芳香的香草，甜可樂，櫻桃可樂和覆盆子。
口感均衡，帶有草莓，覆盆子和櫻桃可樂的水果前味。樸實的單寧和佐以白胡椒的大地氣息和淡淡的口感使酒體更加清爽。
適合在酒體年輕時享受的中等芳香紅葡萄酒

澳洲 2018 Hesketh Regional Selection Barossa Valley Negroamaro 巴羅莎谷黑阿瑪洛



Background

Tasting notes

Technical

Colour￨
Aroma￨

Palate￨

Summary￨ 

Alc.￨ 14.5%      TA￨ 5.8 g/L
RS￨0.7 g/L      pH￨ 3.64

The Regional Selections represent vineyard & varietal combinations which are recognised for excellence.
The motivation is quality, and the result is a range of wines which are hand-made from specific vineyards to bring you the best of each growing region.

An ancient variety; Negroamaro has been associated with the area of Puglia in southern Italy for over 1,500 years. Renowned for being an intensely dark-skinned grape, the Greek and Latin translation of the name literally means ‘blackest of the black’. Negroamaro thrives in a warm climate and is a late ripening variety, making it well suited to the Barossa growing region.Following harvest on April 10th, fruit was fermented in a small stainless steel open-top fermenter. Juice remained on skins for nine days with  ultiple pump overs daily before being transferred to third-fill French oak Hogsheads for 8 months maturation. This varietal is one of the last  parcels to be fermented each year, meaning the fruit has an extended ripening period allowing excellent flavour development.

Dark, inky purple with a silver rim.
A complex nose of gamey aromatics, sweet dried herbs, cherry cola and raspberries.
A well balanced palate with fruit forward flavours of strawberry, raspberry and cherry cola. Earthy notes and hints of white pepper supported by fine tannins lead to a moreish finish. A medium bodied aromatic red intended to be enjoyed in its youth.
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